
2020沖繩那霸馬拉松 

2020 NAHA Marathon  

  
  

  

每位HK$1,890起 

舉辦日期: 2020.12.06 

截止報名 日期: 2020.08.31 

 2020 沖繩那霸馬松參賽費用及出賽資格 (參賽者必需賽前自行前往大會兌換號碼布) 

2020 NAHA Marathon participation fee and guaranteed entry (runner’s pack redemption by runner) 

 2晚那霸市內酒店/旅館住宿 (指定日期：12月05日入住→12月07日退房) 

a 2-night hotel stay in Naha City ( 05 Dec IN / 07 Dec OUT) 

 5天日本上網SIM CARD一張 

 a 5-day Japan DATA SIM Card 

參賽套票內容 Package included 

不包機票 

No air ticket  
is included 

  

Ref: PAM_NAHA MARATHON_06DEC20_15MAY20 

查詢 : 

電郵: pkg@pam.com.hk 

請提供:  

1.英文全名  

2.性別  

3.聯絡電話 

查詢專線: 2830 - 4888 

License no. 350232 

mailto:pkg@pam.com.hk


License no. 350232 

參賽套票價格 Package price 

HOTEL LANTANA  NAHA KOKUSAI STREET| HOTEL LANTANA 

那霸國際街 

單人房  <包早餐> 

SINGLE ROOM <w/ breakfast> 

每位 

Per Person HK$2,450 

雙人半房價  <包早餐> 

TWIN ROOM SHARING <w/ breakfast> 

每位 

Per Person HK$1,890 

前往起點・終點返回酒店 To starting point / From finish point   

美榮橋站 — ＜單軌列車＞ — 奥武山公園站 — ＜徒步7分鐘＞ — 奥武山公園 

Miebashi Station — <Mono Rail> — Onoyama Park Sta. — <Walk 7 min.> —  Onoyama Park 

參加者須知 Important notes to applicants 

 本套票並不包含任何來回機票及其稅項，如需加購機票，歡迎於報名時向職員查詢。No air ticket is include into this package, please contact us for more details. 

 非跑手每位可扣減$600。  For non-runners, $600 could be deducted. 

 因名額及酒店房數有限，所有預約採取先到先得形式。All entries are limited and available while stock last. 

 跑手們的正式通知及號碼布換領證等文件會於11月下旬發送。Official documents for redemption of runner’s pack will be informed at the beginning of Nov 2020. 

 跑手包換領 Runner’s pack redemption：縣立武道館(奥武山公園内) Prefectural Budokan（Dec 05 10:00-20:00） 

 報名一經確定，即代表您同意受本公司相關旅遊條款約束 (http://www.pamholidays.com/booking-terms)。 

Once your application is confirmed, you agree to commit yourself to the travel agreement (http://www.pamholidays.com/booking-terms) of our company.  

 參賽者在參賽當日必需年滿19周歲，若因隱瞞實際年齡而被大會取消參賽資格，所付款項，恕不退回。 

Runners must be 19 years old or above upon the race day. No refund will be eligible in case the runner is disqualified by the organization due to age cheating. 

 參賽者須自行確認本身之健康狀況是否適合參賽，及比賽期間若發生任何意外，均與本行無關。 

Runners should evaluate their physical condition before participating. We are not responsible for any accidents occurred during the run. 

 凡參加人仕，須自行確認入境時已經持有效護照及簽證（如需要），不論任何情況之下被拒入境均責任自負。  
Participants should ensure they hold a valid passport and visa (if necessary) for immigration. We are not responsible if the participants are rejected by immigration. 

 必須於預約確認後的2個工作天內繳付全數方能完成報名。報名一經確認，不接受任何取消、退款申請、更改或轉名。 

Once the payment is confirmed, no cancellation, refund request or changes of names or other details are allowed. Full payment must be made within 2 working days after the 

reservation confirmed. We reserve the right to cancel the application with no refund in case the payment is delayed. No changes of names or details are allowed. 

 入住酒店由大會安排，不另作指定選擇；套票內之所有價錢、行程僅供參考。PAM Holidays (太平洋航空拓展有限公司) 保留一切更改行程及安排之權利。
Accommodations are arranged by the organizer and could not be designated. The itinerary and prices are for reference only. PAM Holidays (Pacific Aviation Marketing (HK) Limited) 

reserves all rights to change the itinerary and arrangements of this package. 

 建議出發前購買合適之旅遊保險。Participants are advised to apply travel insurance before departure. 

 此行程及價格有效期由即日起至2020年8月31日或額滿即止。This itinerary and price is valid until Aug 31, 2020 and is subjected to availability.  
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